
  

 

 

Het ledenaantal is gegroeid van 351 naar 404 leden. 

 

 

Er zijn 8 nieuwsbrieven verstuurd. Het aantal lezers is opgelopen van 7868 tot 7920. 

Aan de leden is er in totaal 11 keer een nieuwsbrief verstuurd.  

Op Twitter liep het aantal volgers terug van 573 naar 526. 

 

Van de 9 themabijeenkomsten moesten er helaas 2 geannuleerd worden in verband met te 

weinig aanmeldingen. Eén themabijeenkomst vond plaats op locatie. Daarnaast is er samen met Rho Chi at-large 

chapter en Alumni Verplegingswetenschap in juni een symposium georganiseerd met als thema ‘De zorg van de 

toekomst’.  

Overleggen buiten V&VN vinden plaats om samenwerkingen (verkennend) te initiëren.  

Er is 2 keer een overleg geweest met de voorzitter van het Wetenschappelijk College Verpleegkunde met 

als doel elkaar te informeren over ontwikkelingen. 

Met de onderzoeksgroep ‘Gepersonaliseerde zorg’, is er 2 keer een overleg geweest om onderlinge 

samenwerking te verkennen. Met de opleiding Klinische Gezondheidswetenschappen is er contact 

geweest om een mogelijke samenwerking te inventariseren. Tijdens de Health Science Today lezing 

hebben we aan promotie gedaan. 

Met Rho Chi at-large chapter en Alumni Verplegingswetenschap is er sinds 2018 al een samenwerking. Dit jaar is 

deze samenwerking geformaliseerd in een samenwerkingscontract. De intentie is om jaarlijks gezamenlijk een 

themabijeenkomst te organiseren en tweejaarlijks een symposium.  

 

Binnen V&VN hebben we input geleverd voor de invulling van het in oprichting zijnde kennisinstituut. We 

hebben ook regelmatig contact met de portefeuillehouder van wetenschap binnen V&VN. Voor de 

bestuursbijeenkomst van V&VN hebben wij een nieuw onderwerp aangedragen; namelijk het houden van 

een pitch van de verschillende afdelingen over hoe zij wetenschap binnen hun afdeling aandacht geven.  

Uiteraard hebben we zelf als eerste hierover ook een pitch gegeven.  

We hebben ook een gesprek gehad over de geschiedenis van de hbo-v. 

 

Als kerngroep hebben wij 8 keer vergaderd en 1 beleidsdag gehouden. Vanaf december hanteren wij een 

nieuwe vergaderstructuur namelijk, 2 keer maandelijks een online commissievergadering en de derde maand 

een vergadering op locatie. In 2023 hebben 4 kerngroepleden afscheid genomen en hebben we 2 nieuwe leden 

mogen verwelkomen.  

We ontvingen 2x een verzoek van studenten hbo-v voor informatie voor hun scriptie. Eén keer ontvingen we een 

verzoek over informatie over een specifiek wetenschappelijke onderwerp. We werkten mee aan de Anna Reynvaan 

expert meeting, namen deel aan de jury van V&VN digitale zorgprijs en publiceerden 2 keer in de Oncologica.  Ook 

hebben we bijgedragen aan het V&VN magazine door informatie te verstrekken over verschillende prijzen die door 

verpleegkundigen zijn gewonnen. 

 

Wetenschap in praktijk heeft in 2023 een positief financieel resultaat. Behalve dat dit onze financiële positie 

versterkt, hebben we ook veel geleerd over hoe we onze financiën beter kunnen beheren. Dat betekent dat we in 

de toekomst nauwkeuriger kunnen inschatten hoeveel geld we nodig hebben voor de verschillende activiteiten 

die ons platform organiseert. 

Onze leden krijgen korting op bepaalde modules bij Omni-cura en €75,00 korting op de extracurriculaire module 

over kwalitatief onderzoek bij de master EBPiHC. 
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